

## MØDEREFERAT

### Referat fra bestyrelsesmøde 14.06.2012

MØDT: Per Johansen, Tina Olsen, Per Larsen, og Jane Nordby, Annette Pedersen, Kazimier Mechula, Dan Johansen, Poul Erik Rønje

Referent: Linda Qvistgaard

✓ 1. Velkomst	PJ
✓ 2. Referat sidste Bestyrelsesmøde	PJ
✓ 3. Postgennemgang/orientering	PJ
✓ 4. Indkomne forslag/ klager	PJ
✓ 5. Afdelingsbeslutninger 2012 / uddelegering af disse	PJ
✓ 6. Legepladser	TO
✓ 7. Handicap – parkering	TO
✓ 8. Styne træer	TO
✓ 9. Havevandring	TO
✓ 10. Udlejning af fælleshuse/ude fra	PBL
✓ 11. Udvalg	PJ
✓ 12. Nyt fra Poul Erik Rønje	PER
✓ 13. Evt.	Alle
✓ 14. Sct. Hans	PJ

#### 1. Velkomst

Per Johansen bød velkommen.

#### 2. Referat fra sidste møde.

Rettelse til punkt 3: Sidste tilmelding til sommerudflugt er 5/6. Punkt 4: tilføjes Anette Pedersen. Punkt 5: ordet manglende fjernes i første linje.

#### 3. Postgennemgang/orientering

PJ har været til repræsentantskabsmøde og her blev det besluttet at arbejde videre med ideen om fælles håndværkere.

På organisationsmødet blev det sagt at man gerne ville indføre digitalt syn af lejemaal. PJ mener dispositionsfonden skal betale for det, og at hele Trolde bo skal være med.

#### 4. Indkomne forslag/ klager

En ansøgning om opsætning af markise er imødekommet.

Ansøgning om opsætning af beskyttelse mod katte på altan og i stuen. Beboeren kontaktes for en nærmere visning af projektet.

Bestyrelsen har sendt to klager ang. ophobning af skrald til Domea

Ansøgning om lån af nr. 14 til Zumba om mandagen fra 10-14 imødekommes.

Ansøgning om lån af lokale til loppemarked til fordel for beboerne - evt. til en grillfest...

IKKE TIL EGNE LOMMER!! Imødekommet.

Der er kommet forslag til datoer fra økonomirådgiveren. Man kan bestille tid ved at lægge sit navn og tlf. nr. i en lukket kuvert med "Stine" udenpå og give den til bestyrelsen.

**5. Afdelingsbeslutninger 2012 / uddelegering af disse**

Afdelingens beslutninger er uddelegeret til udførelse.

**6. Legepladser**

Tina Olsen er tovholder ang. legepladser og der arbejdes videre med sagen.

**7. Handicap – parkering.**

P-låsene er igangsat på 1. parkering. Det er her der er behov. 2-3 parkering udsættes til efter renovering.

**8. Styne træer**

Peter fra All Round: Mange af træerne egner sig ikke til stying. De har ikke faconen til det Og nogen af dem vil sandsynligvis gå ud.

Man kan evt. opstamme træerne ved p pladsen og fælde de dårligste i selve bebyggelsen.

Peter foreslår en rundtur med nogen fra bestyrelsen for at se hvad der kan gøres.

Torsdag d 21/6 KL 10.00 Peter vil herefter komme med en pris.

**9. Havevandring.**

Der følges op på havevandring f.eks. sække med haveaffald. Der laves en procedure for havevandring.

**10. Udlejning af fælleshuse/ude fra**

Der arbejdes videre med en løsning da der er både for og imod. Og det skal op på beboermøde.

**11. Udvalg**

Der er lavet en opdateret liste med samtlige udvalg. Beboere kan være med i udvalg – husdyr og tilsyn dog undtaget.

**12. Nyt fra Poul Erik Rønje**

Ikke noget nyt.

**13. Evt.**

Bestyrelsesmøder forsøges fremover lagt 2. mandag i md. Kl. 15.15. Der er ferielukket i juli. Landsbygge-udvalget bliver indkaldt til møde snarest.

**14. Sct. Hans**

Ikke taget til referat.